
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 495

Vil ministeren – idet det fremgår af artiklen ”Flere indsatte og færre betjente lægger pres

på fængselsvæsnet”, Information den 19. marts 2019, at Kriminalforsorgen i et antal

fængsler og arresthuse er gået over til 12-timersvagter for fængselsbetjente – redegøre

for, hvilke institutioner under Kriminalforsorgen der i øjeblikket opererer med 12-time-

rsvagter, og hvilke der opererer med det hidtidige timetal for vagterne, og vil ministeren

samtidig give en redegørelse for Kriminalforsorgens erfaringer med 12-timersvagter,

eventuelle planer om at udbrede 12-timersvagter til flere institutioner og udsigterne til, at

alle institutioner igen kan gå tilbage til vagter med et lavere timetal end 12?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. april 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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